
Брчко  Дистрикт  прославио
четврту годишњицу
Данас је супервизор за Брчко, Сузан Р. Џонсон, у Канцеларији
за имплементацију Коначне одлуке – ОХР, дочекала више од 40
уважених  званица,  укључујући  високе  државне  званичнике,
амбасадоре  страних  земаља  у  Босни  и  Херцеговини,  и
представнике међународне заједнице, који су у Брчком обиљежили
четврту  годишњицу  оснивања  Брчко  Дистрикта  Босне  и
Херцеговине.

Званицама су се обратили градоначелник Брчко Дистрикта, Бранко
Дамјанац, замјеник градоначелника, Иван Крндељ, и предсједник
Скупштине  Дистрикта,  Мирсад  Ђапо.  Они  су  обишли  комплекс
зграда  суда  и  луку  Брчко,  састали  се  са  представницима
приватног сектора у Брчком, те били гости на званичном пријему
у  организацији  Владе  Дистрикта  у  хотелу  “Гранд  Посавина”
Брчко.

Супервизор  за  Брчко,  Сузан  Џонсон,  је  укратко  информисала
госте  о  статусу  Брчко  Дистрикта  и  улози  супервизора  у
провођењу  Коначне  одлуке  за  Брчко.  Градоначелник  Дамјанац,
замјеник градоначелника Крндељ и предсједник Скупштине Ђапо
одржали  су  презентације  о  привредном  развоју  и  реформи,
законодавним приоритетима, реформи јавне управе и изборима.

Посебан дио церемоније била је посјета луци Брчко, гдје су
гости обишли недовољно искориштене капацитете који су прије
рата чинили Брчко једном од највећих и најзначајнијих лука у
регији. Директор Луке Брчко је гостима говорио о историјату
Луке и њеном садашњем статусу, а градоначелник Дамјанац о
будућим  плановима  за  реструктуирање  Луке  и  мултилатералној
иницијативи Пакта за стабилност југоисточне Европе, чији је
циљ поновна успостава пловидбе и ревитализација базена ријеке
Саве.

https://www.ohr.int/%d0%b1%d1%80%d1%87%d0%ba%d0%be-%d0%b4%d0%b8%d1%81%d1%82%d1%80%d0%b8%d0%ba%d1%82-%d0%bf%d1%80%d0%be%d1%81%d0%bb%d0%b0%d0%b2%d0%b8%d0%be-%d1%87%d0%b5%d1%82%d0%b2%d1%80%d1%82%d1%83-%d0%b3%d0%be%d0%b4/
https://www.ohr.int/%d0%b1%d1%80%d1%87%d0%ba%d0%be-%d0%b4%d0%b8%d1%81%d1%82%d1%80%d0%b8%d0%ba%d1%82-%d0%bf%d1%80%d0%be%d1%81%d0%bb%d0%b0%d0%b2%d0%b8%d0%be-%d1%87%d0%b5%d1%82%d0%b2%d1%80%d1%82%d1%83-%d0%b3%d0%be%d0%b4/


“С поносом могу истаћи да је Брчко Дистрикт у протекле четири
године остварио успјех којим се могу поносити и сви остали
грађани  Дистрикта.  Успјех  је  резултат  напора  свих  грађана
Брчко  Дистрикта,  домаћих  институција  и  великодушне  подршке
ОХР-а. Увјерен сам да услови које смо створили представљају
добру основу да органи који буду изабрани на изборима даље
развијају  Дистрикт  и  обезбиједе  просперитет  у  будућности
својим грађанима, посебно омладини”, рекао је градоначелник
Дамјанац.

“Ово је била прилика да се осврнемо на значајна остварења у
протекле четири године и поставимо основу за сљедећу фазу у
развоју Брчко Дистрикта”, изјавила је супервизор Џонсон.

“Признање и пажња коју је Брчко Дистрикт добио одражава како
достигнућа Дистрикта тако и његове потенцијале. Не само да је
вријеме да Брчко изабере своје органе власти него и да више
усмјери пажњу на своје укључивање у главне токове привредног и
политичког живота у БиХ. Брчко Дистрикт ће наставити да улаже
напоре  ка  јачању  својих  веза  са  државом  и  државним
институцијама,  као  и  ентитетима  и  сусједним  државама  у
региону.”


